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Backa Øst samfällighetsförening, Fjallbacka 2021 – 06 - 24 
STYREMØTE 
 
Sted: Teams pga utbrudd covid 19 
 
Tilstede: Tore Steen Nilsen, Erik Helgeby, Kristian Frøyland og Anne-Grethe Gullichsen  
Frafall: Øyvind Larsen 
 
Dagsordning 
 
 
Dagsorden:  
 

1. Gjenomgang av referat fra forrige styremøte. 

2. Årsstamman/ Årsstamman 

3. Saker fremkommet  til styremøte. 

4. Eventuelt  

Dagordning / Innkalling: 
 
1: Gjennomgang av referat fra forrige styremøte – godkjent. 

2: Årstamman/ Årsmøte 2021  

 Det er fremdeles unntaksår både i Sverige og i Norge pga. Covid. Styret har undersøkt med REV 

(Kansliet Riksförbundet Enskilda Vägar) hvordan vi bør gjennomføre Årsstamman.  

Styret har vedtatt å følge anbefalinger fra REV og gjennomføre årsstamman med fullmakter med 

viljeyttring.  

Alle papirer, som omhandler årsmøte/ årsstamman 2019 og 2020 sendes til alle medlemmer. 

Sendes ut senest 14 dager før frist for gjennomgang og avstemning.  

Frist for avstemning settes til 22.7.2021 

3: Saker til styremøte:  

Ny gang og sykkelbane: De har kommet godt i gang med gang og sykkelbanen langs eksisterende vei 

inn til feltet. Den blir veldig fint og gjør tilgangen til hyttefeltet på sykkel lettere.  For info, gå inn på 

web-siden til Bräcka Leran 
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Gatelys på feltet: Det er funnet feil i dagens gatelys. Feilen består i kortslutning i kabel 

mellom to stolper. Fortsatt mørkt i nedre del og det jobbes med utbedring.  Det vil bli 

gjennomført måling for å utbedre feilen.  

4: Eventuelt: Når det gjelder plassering av postkasser, avventes tilbakemelding fra Post NOR. 

Tomtene som er ved postkassene, er nå lagt ut for salg slik at vi på sikt må flytte alle våre 

postkasser inn på vårt eget felt. 

             Årsmøte: neste møte 2021 – 07 - 27 

            Anne-Grethe Gullichsen 

            Sekretær. 

 

 


